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Iohannis a solicitat ca în Consiliul European sa se discute ‘cât mai curând posibil’

pe tema preturilor la energie

Presedintele Klaus Iohannis a solicitat discutii în Consiliul European, "cât mai curând posibil", pe tema cresterii preturilor la

energie, a informat, joi, Administratia Prezidentiala.

Şeful statului a participat la o întâlnire în format videoconferinta cu presedintele Consiliului European, Charles Michel, si alti lideri

europeni.

Întâlnirea a fost organizata în pregatirea reuniunii informale a Consiliului European si a Summitului UE - Balcanii de Vest care urmeaza sa

aiba loc, în zilele de 5 si 6 octombrie, la Brdo, Slovenia.

Klaus Iohannis a atras atentia, în cadrul videoconferintei, asupra faptului ca este nevoie de un efort comun al tuturor statelor membre UE

pentru identificarea unor masuri care sa vizeze, în principal, protejarea populatiei afectate de cresterile de preturi ale energiei, precum si a

mediului economic.

Potrivit Administratiei Prezidentiale, presedintele a subliniat "necesitatea identificarii unor solutii europene comune, bine pregatite, pe baza

propunerilor care urmeaza sa fie facute de catre Comisia Europeana si a contributiei ministrilor de specialitate din statele membre ale

Uniunii Europene, astfel încât sa poata fi atenuate efectele cresterilor preturilor la energie pentru cetatenii europeni".
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